
Pod točkom 1. dnevnog reda: Otvaranje Skupštine, sastavljanje popisa nazočnih i 
zastupanih članova društva, te utvrđivanje kvoruma. 
 
 Predsjednik Skupštine društva gospodin Zlatko Babić, objavljuje da su na današnjoj Skupštini 
društva nazočni zakonski zastupnici slijedećih članova društva: za Grad Kutinu: gospodin 
Zlatko Babić, u svojstvu gradonačelnika Grada Kutine, za Općinu Velika Ludina: gospodin 
Dražen Pavlović u svojstvu načelnika Općine Velika Ludina, za Grad Popovaču: gospodin 
Josip Mišković, u svojstvu gradonačelnika Grada Popovače  i  gospodin Vladimir Matjačić u 
svojstvu jedinog člana i direktor VENTUS d.o.o.  
Predsjednik Skupšine društva, gospodin Zlatko Babić, utvrđuje da u radu današnje skupštine 
Društva sudjeluje svi članova društva čime je ostavaren kvorum za održavanje Skupštine. 
Nakon toga, prešlo se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
Pod točkom 2. dnevnog reda: Verifikacija zapisnika  sa Skupštine Društva održane dana 
24.12.2019. godine. 
Izvjestitelj: Zlatko Babić, predsjednik Skupštine  
Pod ovom točkom dnevnog reda za današnju Skupštinu društva podnesena je i to:preslika 
Zapisnika sa Skupštine Društva održane dana 24.12.2019.(dvadesetčetvrtog prosinca 
dvijetisuće devetnaeste) godine sa prilozima (48 stranica).Rasprave pod ovom točkom 
dnevnog reda nije bilo.Predsjednik  Skupštine društva, gospodin Zlatko Babić, daje na 
glasovanje slijedeći prijedlog: 
 

ODLUKE 
Prihvaća se zapisnik sa Skupštine Društva održane dana 24.12.2019.  (dvadesetčetvrtog 
prosinca dvijetisuće devetnaeste) godine. 
Nakon obavljenog glasovanja predsjednik Skupšine društva, gospodin Zlatko Babić, objavljuje 
da je navedeni prijedlog odluke prihvaćen, jer su svi prisutni članovi društva glasovali “za”. 
 
Pod točkom 3. dnevnog reda: Davanje prethodne suglasnosti na I. izmjenu Plana roba, 
radova i usluga u 2020. godini  
 
Izvjestitelji: direktorica Adrijana Cvrtila  
Pod ovom točkom dnevnog reda za današnju Skupštinu društva podnesen je slijedeći 
materijal: 
- prijedlog I. Izmjena i dopuna Plana nabave roba, radova i usluga u 2020. godini i sažetak (5 
stranica) 
Na sjednicu Skupštine društva pristupila je rukovoditeljica Sektora ekonomskih, 
računovodstvenih, pravnih, općih i kadrovskih poslova koja je ostala zaključno do kraja ove 
točke dnevnog reda. 
 
Uvodno obrazloženje pod ovom točkom dnevnog reda podnijela je Adrijana Cvrtila, direktorica 
društva. Jedina izmjena plana odnosi se na trošak Usluga preuzimanja i zbirnjavanja 
plastičnog i papirnog otpada u iznosu od 500.000,00 kuna. Trošak će nastatati jer je uklonjena 
sortirnica papira i plastike sa odlagališta zbog realizacije izgradnje reciklažnog dvorišta. Taj 
otpad će od sada odvoziti sa odlagališta ovlaštena pravna osoba čija ponuda bude 
najpovoljnije u sklopu postupka javne nabave. Također više neće biti prihoda od razvrstanog 
otpada papira i plastike.  Zbog novonastale situacije, nastao je dodatak trošak pa se mora ići 
u ove izmjene plana. 
Nakon rasprave, u suglasnosti sa svim članovima društva,  predsjednik  Skupštine društva, 
gospodin Zlatko Babić daje na glasovanje slijedeći, u raspravi usuglašeni, prijedlog: 
 

ODLUKE 
Prihvaćaju se I. Izmjene Plana nabave roba, radova i usluga za 2020. godinu. 
Ova odluka stupa na snagu s danom donošenja. 
Nakon obavljenog glasovanja predsjednik Skupšine društva, gospodin Zlatko Babić, objavljuje 



da je navedeni prijedlog odluke prihvaćen, jer su svi članovi društva glasovali “za”. 
 
Pod točkom 4.  dnevnog reda: Davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
zatvaranju, demontaži i prodaji male sortirnice papira i plastike 
Izvjestitelji: direktorica Adrijana Cvrtila i planer i analitičar  
Pod ovom točkom dnevnog reda za današnju Skupštinu podnesen je slijedeći materijal 
- Analiza rada sortirnice (14 stranica) 
 Na sjednicu Skupštine društva pristupio je voditelj tehničkog sektora radi obrazloženja ove 
točke dnevnog reda a koji je ostao zaključno do kraja ove točke dnevnog reda. 
Adrijana Cvrtila, direktorica društva ističe da je hala sortirnice u potpunosti uklonjena sa 
odlagališta kao i linija te preša sa balirkom iz razloga što je bila postavljena na cesti do 
reciklažnog dvorišta. Voditelj obrazlaže Analizu rada sortirnice koja je u prilogu ovog zapisnika. 
Posebno se obrazlažu troškovi koji će nastati ako sortirnica radi, troškovi ako sortirnica ne radi, 
troškovi ako sortirnica ne radi sa demontažom i posebno troškovi izmještanja sortirnice radi 
nastavka rada. 
Direktorica Adrijana Cvrtila odgovara na upit Dražena Pavlovića da otpad plastike i papira koji 
je prešan može stajati odložen na našem odlagalištu te se može i prodati dok u protivnom kada 
je taj otpad u rinfuzi on se mora predavati dalje na odlaganje  ali ne na našem odlagalištu i za 
to se mora platiti odgovarajuća cijena odvoza.Vladimir Matjačić ističe da je sortirnica društveno 
opravdana pa iz tog razloga i potrebna jer kod nas trentuno nema dovoljno dobar način da se 
taj otpad zbrine. Zlatko Babić smatra da ovu odluku treba donijeti uprava društva koja je 
stručna za pitanja poslovanja društva i upravljanje komunalnim poduzećem koje se bavi 
zbrinjavanje otpada. Smatra da Skupština može samo prihvatiti ili ne prihvatiti prijedlog odluke 
koju uprava donosi.Direktorica ističe da se radi o problemu nedostatka novca koji je potreban 
za ponovno uspostavljanje sortirnice i da je zato predložila Skupštini da donoses odluku o ovoj 
točci dnevnog reda. 
Nakon rasprave, u suglasnosti sa svim članovima društva,  predsjednik  Skupštine društva, 
gospodin Zlatko Babić daje na glasovanje slijedeći, u raspravi usuglašeni, prijedlog 
 

ODLUKE 
Daje se prethodna suglasnost na Odluku o zatvaranju, demontaži i prodaji male 
sortirnice papira i plastike 
Nakon obavljenog glasovanja predsjednik Skupšine društva, gospodin Zlatko Babić, objavljuje 
da je navedeni prijedlog odluke prihvaćen većinom glasova. Zlatko Babić, Josip Mišković i 
Dražen Pavlović kao članovi društva glasovali su “za”, dok je Vladimir Matjačić glasovao 
“protiv”. 
Pod točkom 5.  dnevnog reda : Davanje prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
rashodovanju i prodaji osnovnih sredstava 
Izvjestitelj: direktorica Adrijana Cvrtila 
Pod ovom točkom dnevnog reda za današnju Skupštinu društva podnesen je slijedeći 
materijal: 
- Elaborat procjene vrijednosti vozila, strojeva i opreme(41 stranica)- Uvodno obraloženje pod 
ovom točkom dnevnog reda podnijela je Adrijana Cvrtila, direktorica društva.  
Nakon rasprave, u suglasnosti sa svim članovima društva,  predsjednik  Skupštine društva, 
gospodin Zlatko Babić daje na glasovanje slijedeći, u raspravi usuglašeni, prijedlog: 

ODLUKE 
Prihvaća se prijedlog Odluke o rashodovanju i prodaji osnovnih sredstava. 
Nakon obavljenog glasovanja predsjednik Skupšine društva, gospodin Zlatko Babić, objavljuje 
da je navedeni prijedlog odluke prihvaćen, jer su svi članovi društva glasovali “za 
 
Pod točkom 6.  dnevnog reda: Restrukturiranje organizacije i kadrova u Eko Moslavini 
d.o.o.  
Izvjestitelj: direktorica Adrijana Cvrtila 
Pod ovom točkom dnevnog reda za današnju Skupštinu društva podnesen je poseban 
materijal: 



-prijedlog financijskog plana poslovanja za 2020. godinu (po scenarijima-3 stranice) 
 
 
DIREKTOR :Nakon godinu i pol mogli smo ocijeniti objektivno situaciju i potrebu za brojem 
radnika na terenu i samog rada na terenu. Postavili smo polupodzemne spremnike pa tu 
nema više toliko manipulacije i rada sa kantama jer vozilo isprazni polupodzemni spremnik 
1x tjedno ili u 2 tjedna , manje je rada na terenu pa se tu ostavlja dio racionalizaciji ljudi na 
odvozu otpada. Isto tako i prije sam bila stava da je porta nepotrebna , eventualno u varijanti 
prve smjene gdje su dovoljna 2 izvršitelja. Imamo videonadzor, ogradu i rampu što je 
dovoljno.Nepotrebno je toliko ljudi na tom radnom mjestu.Isto tako u sortirnici imamo 5 
zaposlenika , mi smo je uklonili i postavlja se pitanje zaposlenika. U tablicama pred vama su 
tri scenarija fin.poslovanja tvrtke ; 
scenarij1 : kada bi ostali pri ovom broju zaposlenih, scenarij 2: kada bi išli postepeno smanjiti 
broj izvršitelja na porti sa 5 na 2 pa kad proradi reciklažno dvorište i kontejneri iz kruga se 
izmjeste i krug firme bude zatvoren iza 15h možda neće biti potrebe niti za ta dva izvršitelja, i 
sortirnica. 
3.varijanta uključuje smanjenje 5 ljudi u sortirnici, 5 na porti i radnika na kantama koji su 
zaposleni na određeno. 
Moja dužnost je predložiti Odluku koja pokriva naše poslovanje , a s druge strane postoji i 
neizvjesnost da će rasti cijene plastike, u budućnosti zbog problema sa hidranskom mrežom 
morati ćemo izgraditi bazen sa protupožarnom vodom, doći će do projekta povećanja 
kapaciteta i to će iziskivati dodatna sredstva. Jer kad se dobije dozvols ne ide to da mi samo 
dalje odlažemo nego će tu trebati uložiti u obode nasipa, trebati će kamens i zemlje i rada 
strojeva i sve će se to trebati platiti. Tako da, ovo su okvirne projekcije koje mogu imati 
tendenciju rasta na gore odnosno u 3.scenariju smanjenje pozitivnog iznosa. Tu je još i 
neizvjesnost oko izmjene Uredbe i cijena jer je sada to da JLS odlučuje o najsigurnijem dijelu 
našeg prihoda a to je cijena minimalne javne usluge. 
 
BABIĆ: veći su za 1.300.000. vanjski troškovi u Planu. 
 
PLANER I ANALITIČAR: veći su za 500.000kn za zbrinjavanje plastike, 280.000kn za 
izgradnju pristupne ceste sa platoom na radnoj plohi odlagališta, 190.000kn šrediranje 
otpada , te 180.000kn za dobavu zemlje i za kamen. 
 
PAVLOVIĆ: razumijem direktoricu da je stavila ove scenarije , očekujem u varijanti 2.da bi 
bilo sa plusom. Što se mene tiče može i scenarij 1 ,ali tu će biti teže izvući pozitivan 
rezultat.Jednostavno portiri i sortirnica ti prestaju radit i što ćeš ih držati. 
 
BABIĆ: Jel u ingerenciji Skupštine da o ovome odlučuje! Društvo treba predložiti Odluku i mi 
glasamo ZA ili PROTIV prijedloga Odluke.Nije naše da na temelju 1,5 stranice finan.plana 
kompanije glasamo na taj način kakav će biti neki scenarij 1,2,3. 
Napravio bi drugačiji scenarij smanjenja rashoda ili možda ukidanje nekih radnih mjesta. 
 
DIREKTOR :ja sam u ovoj točci tražila da se da suglasnost za restrukturiranje samih 
kadrova. Zna se što je zadaća uprave, da predlaže pozitivno poslovanje iz čega se zna 
isčitati za koju varijantu sam ja,ali smatram zbog osjetljivosti, s obzirom da se radi i o 
otkazivanju ugovora o radu da bi bilo dobro prikazati nekoliko svenarija da tome raspravimo. 
Ali ja isto tako po ovoj točci mogu reći da tražim od vas suglasnost da restrukturiram tvrtku 
po scenariju 3. jer je to  jedini scenarij koji nosi pozitivan rezultat. Znači moja glavna zadaća 
je brinuti o Društvu da pozitivno posluje ,odnosno niti ne smijem predlagati rješenja koja 
tvrtku bacaju u negativno poslovanje. 
 
Ali naravno,vi ste vladnici i reći ćete svoje mišljenje i ja ću vaše Odluke provoditi kao što sam 
i do sada, ali zbog situacije i događaja imala sam potrebu prezentirati scenarij i kažem da je 
moj prijedlog scenarij koji nosi pozitivan rezultat poslovanja, mada se pritom slažem sa 



načelnikom da postoji mogućnost upravo zbog te varijacije troškova da bi možda scenarij 2 
bio prihvatljivo rješenje , ali moj prijedlog je scenarij 3. 
 
PAVLOVIĆ:mislim da direktor ima neke ovlasti i može ovlasti dirigirati i na Skupštinu.Često 
puta doradimo neku Odluku na Skupštini. Ja bih ovdje predložio da smo mi za ovu varijantu 
2.,a razmotrili smo i druge varijante. I to je prijedlog za izglasati. Direktorica je utvrdila 
nekoliko scenarija i predlaže nam varijantu. 
 
BABIĆ: ja mogu reći da sam ja isključivo za varijantu 1 ,ali pod uvjetom da se negativno 
poslovanje smanji kroz racionalizaciju troškova točka 2C (ostali vanjski troškovi) i točka 5 
(ostali troškovi)u visini negativnog dijela. 
PAVLOVIĆ:što će portiri raditi? 
 
BABIĆ: balirat će, skupljati otpad 
 
DIREKTOR:ne , moraju proći na medicini  
rada.To su ljudi bez liječnićkog. 
 
MATJAČIĆ: jel mogu zamijeniti one sa ugovorima na određeno? 
 
DIREKTOR: ne, ne mogu proći liječnički. Zato jesu na porti. 
 
MATJAČIĆ:portiri su stvarno neracionalni. 
Ja bih sa generalnog stanovišta podržao ovu tezu, a kad bi razmišljao sa privatnog stajališta 
onda je to najviše varijanta 2. Dio se može posložiti , amortizacija i biti će pozitivno. 
 
BABIĆ:moj prijedlog je da glasamo za scenarij 1. pod uvjetom da se ovaj gubitak smanji 
racionalizacijom poslovanja preko točke 2C tablice i točke 5 tablice. Tijekom izvješća od 6 
mjeseci vidjet ćemo kakvo je poslovanje firme, a to ne možemo još znati. A onda kasnije 
možemo ovu točku staviti na red. Uglavnom, da ostane scenarij 1. 
 
DIREKTOR:ja u sortirnici imam pet ljudi, ja ih nemam kamo rasporediti.Smatram da je manja 
šteta rasporediti ih doma , ne moram im bar platiti put.Radi se o ženama koje ne mogu 
rasporediti na kante, ja im nemam što dati za raditi. Meni je to problem.Da ih pošaljem na 
posao a neznam kakve ću im radne zadatke dati. Sve do uspostave RD, da ih pošaljem 
doma pa bar ću uštediti na putu. 
 
BABIĆ: tko je za scenarij 1...?  
 
 
Nakon rasprave, u suglasnosti sa svim članovima društva,predsjednik  Skupštine društva, 
gospodin Zlatko Babić daje na glasovanje slijedeći, u raspravi usuglašeni, prijedlog: 
 

ODLUKE 
Prihvaća se prijedlog restrukturiranja organizacije i kadrova u Eko Moslavini d.o.o. prema 
Scenariju 1. uz uvijet da se negativno poslovanje smanji kroz racionalizaciju troškova 
predviđenih u Financijskom planu poslovanja za 2020. Godinu i to II Poslovni rashodi, 2.c) 
ostali vanjski troškovi i 5. ostali troškovi u visini negatinog dijela  koji se predviđa u Scenariju 
1. 
Nakon obavljenog glasovanja predsjednik Skupšine društva, gospodin Zlatko Babić, objavljuje 
da je navedeni prijedlog odluke prihvaćen, jer su svi članovi društva glasovali “za 
 


